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Č. 9 
 
 

Z á p i s 
 

ze zasedání Zastupitelstva města Beroun dne 17. 6. 2020 
konaného v kulturním domě Plzeňka 

 
 
Přítomno:  při zahájení 19 zastupitelů města 
 

v 15.02 hod. přišel Ing. Petr Veselý 
dále přítomno 20 zastupitelů 
v 15.05 hod. přišel pan Pokorný 
dále přítomno 21 zastupitelů, 
v 17:30 hod. zasedání ZM opustila Mgr. Holubová 
dále přítomno 20 zastupitelů 
v 18.25 hod. zasedání ZM opustil Ing. Petr Veselý 
dále přítomno 19 zastupitelů 
 
 

Omluven:  nikdo  
 
 
1) Zahájení 

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Zasedání Zastupitelstva města (ZM) Beroun zahájila v 15.00 hodin a jednání poté řídila starostka 
města RNDr. Chalupová.  
 
- konstatovala, že zasedání bylo řádně svoláno a vyhlášeno v souladu s Jednacím řádem 

zastupitelstva města a zákonem o obcích,  
- uvedla, že dle prezenční listiny je přítomno 19 členů zastupitelstva z celkového počtu  

21 zastupitelů, zastupitelstvo je usnášeníschopné, 
 

--------------------------- 
Ing. Petr Veselý se dostavil do zasedání zastupitelstva města v 15.02 hod. 

Dále přítomno 20 členů zastupitelstva. 
--------------------------- 

 
- informovala, že zastupitel Ing. Petr Veselý a zastupitelka Mgr. Holubová avizovali dřívější odchod 

z jednání zastupitelstva 
- konstatovala, že zápis z posledního zasedání zastupitelstva města byl určenými ověřovateli zápisu 

řádně ověřen a shledán bez závad. K zápisu nebyly podány žádné námitky.  
Usnesení i zápis byly zveřejněny. 

 
Ověřovateli byli určeni:     Mgr. Emil Šnaidauf 

        Mgr. Adam Voldán 
 

Jako sčitatelé z řad zaměstnanců města byli určeni:  Kamila Benáková  
        Iva Zavadilová 
        Bc. Kamil Choc 
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Zapisovatelkou byla určena:     Leona Pinkasová 
 
 
Starostka města informovala, že o průběhu zasedání se pořizuje videozáznam.  
Celý průběh jednání zastupitelstva je přenášen on-line na internetových stránkách města  
a jeho záznam je pak umístěn na internetových stránkách města k nahlédnutí. 
 
Starostka poděkovala obyvatelům města Beroun za zvládnutí koronavirové krize. Upozornila, že stále 
platí opatření proti šíření koronaviru. Metodika ministerstva vnitra zachovává nošení roušek jako 
poslední ochranné opatření, proto při zasedání zastupitelstva města budou mít všichni přítomní 
zakryty dýchací cesty. Dodržení vzdálenosti 1,5 – 2 metry a nutnost dezinfekce bylo zrušeno předešlý 
den.  
 
Ing. Martin Veselý se dotázal, zda se zasedání může zúčastnit veřejnost. Na webových stránkách 
města byla uvedena informace, že počet přítomných bude omezen.  
RNDr. Chalupová konstatovala, že úprava sálu byla původně přizpůsobena nutným rozestupům.  
I před úpravou bylo však pro veřejnost připraveno celkem 33 míst, což je více než je běžná účast 
veřejnosti na zasedání zastupitelstva města. Město Beroun udělalo za daných podmínek maximum. 
 

--------------------------- 
Pan Pokorný se dostavil do zasedání zastupitelstva města v 15.05 hod. 

Dále přítomno 21 členů zastupitelstva. 
--------------------------- 

 
 

2) Informace o rezignaci člena zastupitelstva a složení slibu nového člena zastupitelstva 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 
RNDr. Chalupová informovala o tom, že dne 28. 2. 2020 obdržela písemnou rezignaci na funkci 
členky zastupitelstva města od paní zastupitelky MUDr. Kateřiny Táborské z volební strany Nezávislí 
Berouňáci. Tím tedy její mandát člena zastupitelstva města zanikl (podle § 55 odst. 2 písm. b) 
zákona o volbách do zastupitelstev obcí. 
Podle zákona o volbách do zastupitelstev obcí nastupuje na uprázdněný mandát v zastupitelstvu 
následujícím dnem, tj. dnem 29. února 2020, náhradník z kandidátní listiny téže volební strany, jímž 
je pan Radek Dolejš. 
 
Nový zastupitel již byl o nastoupení na uprázdněný mandát vyrozuměn a je přítomen na dnešním 
zasedání zastupitelstva. Podle zákona o obcích by měl na začátku tohoto zasedání zastupitelstva 
složit slib. 
 
Požádala zastupitele, aby vzali zánik mandátu MUDr. Kateřiny Táborské a nastoupení pana Radka 
Dolejše za člena zastupitelstva na vědomí. 
 
 
Usnesení č. 9/2020 

Zastupitelstvo města Beroun bere na vědomí zánik mandátu členky Zastupitelstva města Beroun 
MUDr. Kateřiny Táborské, volební strana NEZÁVISLÍ BEROUŇÁCI, ke dni 28. 2. 2020 a nastoupení 
náhradníka z kandidátní listiny téže volební strany Radka Dolejše za člena Zastupitelstva města 
Beroun dnem 29. 2. 2020. 
Výsledek hlasování: pro – 20, proti – 0, zdržel se – 1 
Usnesení bylo přijato. 
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Starostka RNDr. Chalupová před složením slibu upozornila, že odmítnutí složit slib nebo složení slibu 
s výhradou má podle zákona o volbách do zastupitelstev obcí za následek zánik mandátu. Vysvětlila 
průběh složení slibu. Požádal všechny přítomné, aby povstali.  

 
Mgr. Eva Chlumská přečetla znění slibu: 
„Slibuji věrnost České republice. Slibuji na svou čest a svědomí, že svoji funkci budu vykonávat 
svědomitě, v  zájmu města a jeho občanů a řídit se Ústavou a zákony České republiky.“ 

 
Pan Dolejš složil předepsaný slib pronesení slova „slibuji“ a podpisem na připraveném archu.  
 
RNDr. Chalupová konstatovala, že zastupitel Radek Dolejš řádně složil předepsaný slib a popřála mu 
hodně úspěchů v práci pro naše město. 

 
 
3) Schválení programu zasedání zastupitelstva města 

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
RNDr. Chalupová upozornila na změnu názvu bodu 2), jehož původní název byl: Informace o rezignaci 
člena zastupitelstva a složení slibu nového člena zastupitelstva, který nově zní: Zánik mandátu člena 
Zastupitelstva města Beroun a nastoupení náhradníka z kandidátní listiny téže volební strany.  
U bodu 21) původní název byl: Uzavření smlouvy o spolupráci mezi městem Beroun a městem 
Hořovice při zajištění projektu „Pobytový tábor pro děti ze socio-kulturně znevýhodněných rodin“  
nově zní: Návrh na zajištění projektu „Pobytový tábor pro děti ze socio-kulturně znevýhodněných 
rodin“ – smlouva o spolupráci s městem Hořovice. 
 
RNDr. Chalupová dále upozornila na materiály, které zastupitelé dostali na své jednací stoly před 
zahájením jednání. Jedná se o Informace o možnostech dalšího postupu řešení situace v Mateřské 
škole Vrchlického 63, Beroun, který starostka navrhla projednat jako bod 25) programu jednání.  
Dále zastupitelé obdrželi na své jednací stoly Zápis č. 1/2020 ze zasedání finančního výboru konaného 
dne 11. 6. 2020. Starostka RNDr. Chalupová navrhla projednat zápis před projednáváním finančních 
záležitostí, tedy před bodem 6) programu.  
 
Starostka RNDr. Chalupová vyzvala k podání připomínek k návrhu programu jednání zastupitelstva 
města. 
Přihlásil se Mgr. Šimon, MPA, s návrhem projednat Informace o možnostech dalšího postupu řešení 
situace v Mateřské škole Vrchlického 63, Beroun, co nejdříve vzhledem k tomu, že zasedání jsou 
přítomní rodiče dětí navštěvujících tuto mateřskou školu. Navrhl jej projednat jako bod 9) programu.   
 
RNDr. Chalupová zahájila hlasování o protinávrhu Mgr. Šimona, MPA, zařadit předložený volný návrh 
jako bod 9) programu.  
Výsledek hlasování: pro - 17 
Protinávrh byl přijat. 
 
 
Starostka RNDr. Chalupová přednesla upravený program zasedání: 
 

1) Zahájení 
2) Informace o rezignaci člena zastupitelstva a složení slibu nového člena zastupitelstva 
3) Schválení programu zasedání zastupitelstva města 
4) Informace o plnění usnesení ZM  
5) Volba člena finančního výboru 



4 
 

6) Závěrečný účet města Beroun za rok 2019, Zpráva o výsledku přezkoumání hospodaření  
za účetní období roku 2019 a účetní závěrka města Beroun za rok 2019 

7) Návrh rozpočtového opatření města Beroun č. 1 
8) Vyhodnocení žádostí podaných na základě dotačního programu "Poskytování dotací  

na sportovní činnost ve městě Beroun v roce 2020"  
9) Informace o možnostech dalšího postupu řešení situace v Mateřské škole Vrchlického 63, 

Beroun 
10) Žádost o poskytnutí dotace na akci „Bikemaraton Beroun České spořitelny“ 
11) Žádost o poskytnutí dotace na akci "GrandPrix Beroun 2020" 
12) Zpráva o použití dotací na sportovní činnost v roce 2019 
13) Zpráva o použití dotací na kulturní činnost v roce 2019 
14) Informace o převzetí záštit v roce 2019 
15) Dodatek č. 3 Zřizovací listiny Městského kulturního centra Beroun 
16) Dodatek č. 1 k Veřejnoprávní smlouvě o poskytnutí dotace z rozpočtu města Beroun  

ev. č. 0109/2020/DOT/OŠVA uzavřené dne 17. 2. 2020 
17) Dodatek č. 1 k Veřejnoprávní smlouvě o poskytnutí dotace z rozpočtu města Beroun  

ev. č. 84/2020/DOT/OŠVA uzavřené dne 17. 2. 2020 
18) Spolupráce města Beroun a Králův Dvůr při realizace společného projektu  

"Letorosty Beroun - Králův Dvůr" 
19) Žádost o poskytnutí dotace na projekt "Mezinárodní hudební festival Talichův Beroun" 
20) Přijetí dotace z Programu regenerace MPR a MPZ pro rok 2020 
21) Zpráva o použití individuálních dotací na aktivity v sociálně-zdravotní oblasti ve městě Beroun v 

roce 2019 
22) Uzavření smlouvy o spolupráci mezi městem Beroun a městem Hořovice při zajištění projektu 

"Pobytový tábor pro děti ze socio-kulturně znevýhodněných rodin" 
23) Nakládání s majetkem města 

1. Prodej pozemku p.č. 92/8 v k.ú. Beroun  
2. Prodej části pozemku p.č.st. 249 v k.ú. Beroun 
3. Prodej části pozemku p.č. 209/14 v k.ú. Beroun 
4. Prodej pozemku p.č. 2182/8 v k.ú. Beroun (oddělen z p.č. 2182/5) 
5. Prodej pozemku p.č. 2129/5 v k.ú. Beroun 
6. Prodej pozemků p.č. 1999/61 a p.č. st. 7892 v k.ú. Beroun (odděleny z p.č. 1999/10) 
7. Bezúplatný převod pozemku p.č. 1413/363 v k.ú. Beroun (oddělen z p.č. 1413/274)  

od ÚZSVM 
8. Bezúplatný převod pozemků p.č. 2247/5, p.č. 2247/6, p.č. 2247/9, p.č. 2247/10,  

p.č. 2247/11 v k.ú. Beroun od ČR - Správy železnic, státní organizace  
9. Dodatek č. 2 k plánovací smlouvě Beroun - Závodí, lokalita "Na Cibulce 2" -  

Chrysberon a.s. 
10. Fyzická likvidace majetku města 

24) Informace o petici za zachování zdravých stromů a dřevin na sídlišti Hlinky v Berouně 
25) Zápisy z jednání výborů zastupitelstva města 
26) Různé 
27) Dotazy, připomínky, podněty 
28) Závěr 

 
 
Usnesení č. 10/2020 

Zastupitelstvo města Beroun schvaluje program zasedání zastupitelstva města. 
Výsledek hlasování: pro – 21, proti – 0, zdržel se – 0 
Usnesení bylo přijato jednomyslně. 
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4) Informace o plnění usnesení ZM 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 

 
Starostka RNDr. Chalupová uvedla, že zastupitelé obdrželi materiál Informace o plnění úkolů 
vyplývajících z usnesení zastupitelstva. Vyzvala zastupitele k připomínkám k předloženým 
informacím. 
K plnění úkolů vyplývajících z usnesení nebyly žádné připomínky, zastupitelstvo vzalo informace  
na vědomí.  
Výsledek hlasování: pro - 21, proti - 0, zdržel se - 0 
 
K plnění úkolů z minulého ZM nebyly další dotazy.  
 
 

5) Volba člena finančního výboru 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
 
Starostka RNDr. Chalupová informovala, že člen finančního výboru Ing. Antonín Klekner písemně 
oznámil předsedovi finančního výboru, že ukončuje svoji činnost ve funkci člena finančního výboru. 
Je důležité, aby členem finančního výboru byl odborník na finance.  
Ocenila práci Ing. Kleknera ve finančním výboru, kterou vykonával po několik volebních období.  
Za pana Ing. Antonína Kleknera je proto nutné zvolit jiného člena. 
 
Usnesení č. 11/2020 

Zastupitelstvo města Beroun bere na vědomí rezignaci Ing. Antonína Kleknera na funkci člena 
finančního výboru Zastupitelstva města Beroun a zánik jeho členství v tomto výboru.  
Výsledek hlasování: pro - 21, proti - 0, zdržel se - 0 
Usnesení bylo přijato jednomyslně. 
 
RNDr. Chalupová vysvětlila způsob volby a navrhla volbu aklamací.  
 
Usnesení č. 12/2020 

Zastupitelstvo města Beroun rozhoduje, že pro volbu člena finančního výboru nebude zřízena 
volební komise a tuto volbu bude řídit předsedající zasedání zastupitelstva. 
Výsledek hlasování: pro – 21, proti – 0, zdržel se – 0 
Usnesení bylo přijato jednomyslně. 
 
 
Člen zastupitelstva Mgr. Tomčo navrhl zvolit členem finančního výboru Ing. Kota.  
Ing. Kot se svojí kandidaturou souhlasí.  
Návrhy na další kandidáty nebyly předneseny. 
 
Usnesení č. 13/2020 

Zastupitelstvo města Beroun volí za člena finančního výboru Ing. Zdeňka Kota. 
Výsledek hlasování: pro – 13, proti – 0, zdržel se – 8 
Usnesení bylo přijato. 
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6) Závěrečný účet města Beroun za rok 2019, Zpráva o výsledku přezkoumání hospodaření  
za účetní období roku 2019 a účetní závěrka města Beroun za rok 2019 
---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Starostka RNDr. Chalupová předala slovo předsedovi finančního výboru Ing. Burkertovi.  
Ing. Burkert provedl zápisem ze zasedání finančního výboru, který projednal Závěrečný účet města 
Beroun za rok 2019, Zprávu o výsledku přezkoumání hospodaření za účetní období roku 2019  
a účetní závěrku města Beroun za rok 2019 a Návrh Rozpočtového opatření č. 1 města Beroun  
na rok 2020. Zasedání se zúčastnili tři členové výboru a přizvaní místostarostové Ing. Mišina  
a Mgr. Tomčo, kteří zodpovídali dotazy členů výboru.  
Závěrečný účet města Beroun za rok 2019, Zpráva o výsledku přezkoumání hospodaření za účetní 
období roku 2019 a účetní závěrka města Beroun za rok 2019 finanční výbor doporučuje schválit.  
Projednávání návrhu rozpočtového opatření bylo obsáhlé, jednotlivé položky byly vysvětleny 
pečlivě. Přítomní členové finančního výboru byli s vysvětlením  srozuměni. Při hlasování se však 
jeden z členů výboru zdržel hlasování. Z tohoto důvodu usnesení nevzniklo a finanční výbor nemohl 
vydat své stanovisko.  
Ing. Burkert uvedl, že za svoji osobu s návrhem souhlasí.  
Mgr. Voldán, člen finančního výboru, vysvětlil, že v rámci diskuze finančního výboru vznikla 
nejasnost, kterou si chtěl blíže ověřit, proto se zdržel hlasování. V současné době s návrhem 
souhlasí.  
RNDr. Chalupová shrnula, že všichni tři přítomní členové finančního výbor tedy souhlasí s oběma 
předloženými návrhy a doporučují zastupitelstvu města ke schválení. Hospodaření města bylo jako 
každý rok kontrolováno a auditor se vyjádřil velmi kladně, neshledal na hospodaření města žádné 
nedostatky ani chyby.  
 
RNDr. Chalupová otevřela rozpravu.  
Ze zastupitelů ani z přítomné veřejnosti se nikdo nepřihlásil a RNDr. Chalupová vyzvala k hlasování  
o návrhu.  
 
Usnesení č. 14/2020 

Zastupitelstvo města Beroun  
1) schvaluje Závěrečný účet města Beroun za rok 2019, 
2) souhlasí s celoročním hospodařením města Beroun za rok 2019, a to bez výhrad, 
3) schvaluje Zprávu o výsledku přezkoumání hospodaření města Beroun za účetní období roku 

2019 a účetní závěrku města Beroun za rok 2019 v předloženém znění. 
Výsledek hlasování: pro – 21, proti – 0, zdržel se – 0 
Pro byli: Ing. Viktor Burkert, Ing. Vratislav Randa, Mgr. Miroslava Holubová, Ing. Irena Mastná,  

Mgr. Emil Šnaidauf, Mgr. Ondřej Šimon, MPA, Jiří Pokorný, Mgr. Ivan Kůs,  
Ing. Michal Mišina, RNDr. Soňa Chalupová, Mgr. Dušan Tomčo, Mgr. Olga Chocová,  
Mgr. Eva Chlumská, MUDR. Klára Šillerová, Radek Dolejš, Jiří Míka, Mgr. Luboš Zálom,  
Kamil Machart, Ing. Martin Veselý, Ing. Petr Veselý, Mgr. Adam Voldán 

Usnesení bylo přijato jednomyslně. 
Jmenný seznam o hlasování je v příloze zápisu. 
 
 

7) Návrh rozpočtového opatření města Beroun č. 1 
---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Místostarosta Mgr. Tomčo konstatoval, že zásadní informace k návrhu jsou popsány v důvodové 
zprávě. Vyzval přítomné zastupitele k rozpravě.  
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Do diskuze se zapojil Mgr. Šimon, MPA, který poděkoval za poskytnuté materiály týkající se 
rekonstrukce Základní školy Beroun-Závodí, o které požádal. Uvedl, že je konzultoval  
s Ing. Tomanem a navrhl, aby Ing. Toman vystoupil na zasedání zastupitelstva. 
Starostka RNDr. Chalupová navrhla, aby na zasedání zastupitelstva mohli vystoupit také další 
odborníci, kteří stavbu dozorují, a to Ing. Mejzr a pan Kredba.  
Mgr. Šimon, MPA, doplnil, že v návrhu rozpočtového opatření je navýšení položky na rekonstrukci 
základní školy o 14 965 tis Kč. Připomněl, že zastupitelstvo již v minulosti projednávalo navýšení 
ceny rekonstrukce.  
Místostarosta Ing. Mišina uvedl, že minulá úprava bylo schválení ceny vytendrované realizační 
firmou oproti našemu odhadu kolik by ta stavba mohla stát. Nyní se jedná o schválení financí, které 
si stavba vyžádala jako práce navíc proti původní projektové dokumentaci.  
RNDr. Chalupová vyjádřila názor, že systém, kterým byla stavba vytendrována, je dobré použít při 
nových stavbách, nikoliv při rekonstrukci stávajících budov.  
 
Starostka RNDr. Chalupová požádala o hlasování, zda na zasedání zastupitelstva města mohou 
vystoupit odborníci Ing. Toman, Ing. Mejzr a pan Kredba.  
Výsledek hlasování: pro-21 
 
Ing. Vladimír Toman, bytem Beroun, Na Cibulce, uvedl, že je stavební inženýr zabývající se investiční 
výstavbou. Jeho děti navštěvují Základní školu Beroun-Závodí. Z pohledu rodiče upozornil, že stavba 
neprobíhá s respektem k dětem (výkopy, hluk). Dotázal se na termín, kdy budou moci děti začít 
chodit do školy. Smlouva o dílo hovoří mimo jiném o tom, že se město Beroun jako investor a 
zhotovitel dohodli, že nebudou uplatňovány žádné vícepráce, které by plynuly z rozdílu mezi 
dokumentací pro stavební povolení a dokumentací pro provedení stavby. Přesto některé změnové 
listy obsahují tyto vícepráce a dochází i k posunutí termínu dokončení stavby.  
RNDr. Chalupová konstatovala, že dodavatel přislíbil, že 1. září 2020 bude na škole zahájen školní 
rok. Zdržení prací nastalo z důvodu, že město Beroun nebylo schopno zajistit novou elektropřípojku, 
protože ČEZ nefungoval. Je připraven dodatek ke smlouvě s finální cenou. Pokud zastupitelstvo 
schválí rozpočtové opatření, bude dodatek podepsán.  
 
Ing. Mejzr, společnost ACCON managers & partners, s.r.o., bytem Beroun-Závodí, uvedl, že se 
zabývá dotační a finanční stránkou celého projektu. Rekonstrukce byla rozsáhlá a celá realizace 
probíhala za provozu. Ředitelka základní školy se zúčastnila kontrolních dnů a dělalo se maximum 
pro dodržování podmínek bezpečnosti práce a bezpečnosti dětí. Hlavní příčinou posunu termínu 
bylo nedodržení předání elektropřípojky, která měla být předána v říjnu, ale předána byla v dubnu. 
K finančnímu plnění uvedl, že byly uzavřeny dva dodatky a třetí je před podpisem. V dodatku č. 3 
jsou řešeny dodatečné práce, které v zadání nebyly obsaženy. Dokumentace ke stavebnímu 
povolení měla řadu chyb. Navýšení ceny činí cca 9,8 % nad vysoutěženou cenu.  
Ing. Toman vyjádřil názor, že podle uzavřené smlouvy by chyby v projektu neměly být k tíži města, 
ale k tíži zhotovitele.  
RNDr. Chalupová připomněla, že projekt se zadával ve velké časové tísni, kdy šlo o to získat dotaci 
90 mil Kč.  
Ing. Toman vyjádřil názor, že smlouva o dílo je z hlediska města velmi dobře postavena. Město by 
mohlo tvrději uplatňovat ustanovení smlouvy o dílo a některé změnové listy by nemusely být 
uznány.  
RNDr. Chalupová vyjádřila názor, že město Beroun již dosáhlo maxima možného co se týká 
projednávání cen.  
 
Pan Kredba, jednatel společnosti KPCM s.r.o., která vykonává technický dozor stavby. Připomněl, že 
se jedná o rekonstrukci historické budovy, jejíž vlastnosti a rozměry dokumentace pro stavební 
povolení předpokládala, ale neověřila. Z toho vycházel i návrh řešení, který nebylo možné provést. 
K původnímu objektu neexistuje jednotná projektová dokumentace. Zdůraznil, že realizační 
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společnost se snažila co nejvíc přizpůsobit práce chodu školy, koordinovala svoje činnosti 
s požadavky ředitelky školy. Neustále je sledována kvalita prací, ale i bezpečnost a přizpůsobení 
průběhu prací na chod školy. Poděkoval všem rodičům, žákům, zaměstnancům školy a především 
ředitelce školy za zvládnutí situace.  
Pan Kredba zdůraznil, že seznam dodatečných prací obsahuje práce, které z technického hlediska 
bylo nutné řešit jinak než předpokládala dokumentace pro stavební povolení, a nebo jsou to práce, 
které byly doobjednány v průběhu realizace. Některé z nich si vyžádal skutečný stav stavby a 
některé úpravy si vyžádala škola pro zvýšení užitné hodnoty objektu a uživatelského standartu 
objektu. Za to patří dík ředitelce školy, která se aktivně podílela na úpravách vzdělávací instituce.  
RNDr. Chalupová poděkovala a vyjádřila názor, že zastupitelé chtějí vědět, zda finance jsou 
vynaloženy účelně, jestli škola bude fungovat a zda bude fungovat od 1. září 2020.  
 
Pan Kredba zdůraznil, že vynakládají enormní úsilí ve spolupráci s místostarostou Ing. Mišinou a 
s odborem majetku a investic, aby výsledek byl co nejlepší.  
Ing. Toman poděkoval za ujištění, že škola bude otevřena v termínu. Vysvětlil, že by rád pomohl 
městu Beroun a nabídl v případě zájmu pomoc.  
Ing. Mišina poděkoval všem pánům za vystoupení. Uvedl, že konzultoval řešení s odborníky, kteří 
potvrdili správný postup.  
Mgr. Šimon, MPA, se dotázal, zda město Beroun bude uplatňovat nějaké náhrady po původním 
projektantovi, který vypracoval nekvalitní projekt.  
Ing. Mišina toto konzultoval, ale dokazování je náročné s malým ziskem.  
 
Mgr. Voldán navrhl zvážit pomoc, kterou nabízí Ing. Toman, což Ing. Mišina kvitoval.  
RNDr. Chalupová doplnila, že město Beroun s odborníky běžně spolupracuje.  
Mgr. Voldán požádal o informace na zasedání zastupitelstva města v září 2020 o tom, zda vedení 
města využilo spolupráci s Ing. Tomanem.  
 
 
Mgr. Šimon, MPA, se dále dotázal na položku 6121 rozpočtu zateplení střechy Kulturního domu 
Plzeňka, zda je spočítána úspora pokud bude investice realizována.  
Tajemník úřadu Ing. Chalupecký upřesnil, že tato položka byla při úpravě rozpočtu pro letošní rok 
vyjmuta v rámci úspor kapitálových výdajů.  
 
RNDr. Chalupová vyzvala k hlasování o návrhu.  
 
Usnesení č. 15/2020 

Zastupitelstvo města Beroun schvaluje Rozpočtové opatření města Beroun č. 1 na rok 2020 
v předloženém znění. 
Výsledek hlasování: pro – 17, proti – 0, zdržel se – 4 
Pro byli: Ing. Viktor Burkert, Ing. Vratislav Randa, Mgr. Miroslava Holubová, Ing. Irena Mastná,  

Mgr. Emil Šnaidauf, Mgr. Ondřej Šimon, MPA, Jiří Pokorný, Mgr. Ivan Kůs,  
Ing. Michal Mišina, RNDr. Soňa Chalupová, Mgr. Dušan Tomčo, Mgr. Olga Chocová,  
Mgr. Eva Chlumská, MUDR. Klára Šillerová, Radek Dolejš, Ing. Petr Veselý,  
Mgr. Adam Voldán 

Proti byli:  nikdo 
Zdrželi se:  Jiří Míka, Mgr. Luboš Zálom, Kamil Machart, Ing. Martin Veselý 
Usnesení bylo přijato. 
Jmenný seznam o hlasování je v příloze zápisu. 
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8) Vyhodnocení žádostí podaných na základě dotačního programu "Poskytování dotací na sportovní 
činnost ve městě Beroun v roce 2020" 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Mgr. Tomčo předal slovo předsedovi Komise pro sport a sportovní dotace Mgr. Piskáčkovi.  
Mgr. Piskáček uvedl, že komise projednala 24 doručených žádostí. Město Beroun vyčlenilo  
na sportovní dotace cca 5 mil Kč, které byly rozděleny dle dotačního programu. Zdůraznil, že 90 % 
dotací je určeno na systematickou práci s dětmi a mládeží.  
 

Mgr. Tomčo vyzval k diskuzi. Ze zastupitelů ani z přítomné veřejnosti se do diskuze nikdo nepřihlásil.  
Bylo přistoupeno k hlasování o návrhu usnesení. 
 
Usnesení č. 16/2020 

Zastupitelstvo města Beroun souhlasí s poskytnutím dotací z rozpočtu města Beroun na sportovní 
činnost pro rok 2020 v celkové výši 4.999.900,- Kč, dle návrhu Komise pro sport a sportovní dotace  
a s uzavřením veřejnoprávních smluv o poskytnutí dotace: 

1. TJ Lokomotiva Beroun, z.s., IČ: 473561, se sídlem Tyršova 85, Beroun-Město, 266 01 Beroun,  
ve výši 922.300,- Kč 

2. HC Berounští medvědi z.s., IČ: 47513071, se sídlem Na Ostrově 816, Závodí, 266 01 Beroun,  
ve výši 734.600,- Kč 

3. SPORT EDEN BEROUN z.s., IČ: 3226751, se sídlem Pod Homolkou 1482, Beroun-Město, 266 01 
Beroun, ve výši 621.900,- Kč 

4. TC R.A.K., z.s., IČO: 26648032, se sídlem Levín 34, 267 01 Králův Dvůr, ve výši 500.000,- Kč  
5. Český lev - Union Beroun, z.s., IČ: 28560353, se sídlem Na Máchovně 644, Beroun-Město,  

266 01 Beroun, ve výši 431.100,- Kč 
6. SK Kelti 2008, z.s., IČ: 22732713, se sídlem Slunečná 1745, Beroun-Město, 266 01 Beroun,  

ve výši 311.600,- Kč 
7. Piranhas Beroun, z.s., IČ: 3810852, se sídlem U Židovského hřbitova 373, Beroun-Město, 266 01 

Beroun, ve výši 273.300,- Kč 
8. TJ Sokol Beroun pob. spolek, IČ: 14799472, se sídlem Nábřeží U sokolovny 510/1, Beroun-

Město, 266 01 Beroun, ve výši 257.700,- Kč 
9. LTC BEROUN, z.s., IČ: 47513870, se sídlem Štěpánkova 612/7, 266 01 Beroun-Město, ve výši 

162.100,- Kč 
10. Basketbalový klub Beroun, z.s., IČ: 47560720, se sídlem Slavašovská 575/18, Beroun-Závodí, 

266 01 Beroun, ve výši 161.400,- Kč 
11. SK Cembrit Beroun - Závodí, z.s., IČ: 47514388, se sídlem Zborovské nábřeží 969, Beroun-

Závodí, 266 01 Beroun, ve výši 107.400,- Kč 
12. TJ Kraso Beroun, IČ: 26993317, se sídlem U Rybníka 22, Beroun-Jarov, 266 01 Beroun, ve výši 

84.900,- Kč 
13. IPPON KARATE KLUB SHOTAKAN BEROUN, z.s., IČ: 4686349, se sídlem Hostímská 131/11, 

Beroun-Závodí, 266 01 Beroun, ve výši 84.200,- Kč 
14. ELÁN sport, z.s., IČ: 22868291, se sídlem Havlíčkova 8, Beroun-Město, 266 01 Beroun, ve výši 

80.000,- Kč 
15. TRITON Beroun klub sportovních potápěčů, z.s., IČ: 13255681, se sídlem Třída Míru 1208/20, 

Beroun-Město, 266 01 Beroun, ve výši 57.900,- Kč 
16. Florbal Pro Beroun z.s., IČ: 8208000, se sídlem Tovární 45, Beroun-Město, 266 01 Beroun,  

ve výši 49.400,- Kč 
17. Aikido Ikeda Dojo Beroun, z.s., IČ: 5684269, se sídlem Dobrovského 385/4, Beroun-Město,  

266 01 Beroun, ve výš 45.000,- Kč 
18. Liehne Zdeněk, bytem Beroun-Město, ve výši 30.400,- Kč 
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19. Klub biatlonu Beroun, p. s., IČ: 47558873, se sídlem Na Máchovně 116, Beroun-Město, 266 01 
Beroun, ve výši 27.000,- Kč 

20. Liehne Irena, bytem Beroun-Město, ve výši 15.400,- Kč 
21. TKD Kelti Beroun, IČ: 22771581, se sídlem Plzeňská 187/61, Beroun-Město, 266 01 Beroun,  

ve výši 11.500,- Kč 
22. Tibor Nevelöš, bytem Beroun, (zastoupen zákonným zástupcem Ing. Janem Nevelöšem), ve výši 

10.300,- Kč  
23. Liehne Jan, bytem Beroun-Město, ve výši 10.300,- Kč 
24. Adam Nevelöš, bytem Beroun, (zastoupen zákonným zástupcem Ing. Janem Nevelöšem), ve výši 

10.200,- Kč  
 

Výsledek hlasování: pro – 20, proti – 1, zdržel se – 0 
Usnesení bylo přijato. 

 
 

--------------------------------------- 
V 16.27 starostka RNDr. Chalupová vyhlásila přestávku. 

-------------------------------------- 

Starostka RNDr. Chalupová v 16.47 hod zahájila 2. část zasedání zastupitelstva. 

Bylo přítomno 21 zastupitelů. 
--------------------------------------- 

 
 

9) Informace o možnostech dalšího postupu řešení situace v Mateřské škole Vrchlického 63, Beroun 
---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
RNDr. Chalupová zrekapitulovala situaci v MŠ Vrchlického. Ředitelce MŠ skončil šestiletý mandát, 
kdy byla jmenována ředitelkou MŠ Vrchlického. Rada města Beroun má právo rozhodovat o 
jmenování a odvolání ředitelů základních a mateřských škol zřízených městem Beroun. Rada města 
vypsala konkursní řízení v souladu se zněním školského zákona, do kterého se přihlásili dva uchazeči. 
Oba uchazeči splnili podmínky proto, aby mohli vykonávat funkci ředitele mateřské školy. 
V konečném hlasování konkursní komise se stávající paní ředitelka umístila na prvním místě o jeden 
bod. Rada města jmenuje ředitele na základě hlasování. Výsledek konkursního řízení je doporučující, 
není to jediné kritérium pro jmenování. Rada města nejmenovala žádnou z uchazeček. Vzhledem 
k ekonomickému hledisku se jako optimální řešení jeví sloučení Mateřské školy Beroun-Závodí  
s MŠ Pod Homolkou, která jako jediná z velkých školek nemá pobočné pracoviště. Mělo by se zlepšit 
i prostředí školky.  
RNDr. Chalupová zdůraznila, že město má zájem na tom, aby všechny mateřské školky v Berouně 
byly pro děti i pro rodiče přátelské.  
 
Do diskuze se přihlásil Mgr. Šimon, MPA, který uvedl, že se ho situace v MŠ Beroun-Závodí dotýká  
i jako rodiče a jako zastupitel byl osloven rodiči dětí, které školku na Závodí navštěvují. Chtěli by 
poukázat na některá tvrzení, která nepovažují za pravdivá. Citoval prohlášení města na webových 
stránkách. Dotázal se na závažná pochybení stávající ředitelky mateřské školy uvedená v inspekční 
zprávě, kolik stížností je na vedení školky a zda byla paní ředitelka vyzvána k odpovědi na některou 
stížnost.  
Mgr. Šimon, MPA, se dále dotázal, zda nespokojenost s ředitelkou školky s ní byla projednána a 
zohledněna při jejím odměňování. 
RNDr. Chalupová zdůraznila, že se rozhodovala na základě svých vědomostí a svědomí. Upozornila, 
že se záležitost dotýká citlivých údajů, které nechce a nemůže zveřejňovat.  
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Ing. Boldi, vedoucí odboru školství a volnočasových aktivit, uvedla, že inspekční zprávy jsou veřejné. 
Jejich součástí je protokol o kontrole, který veřejný není a podrobně specifikuje jednotlivé body. 
Celkově bylo hodnoceno celé funkční období paní ředitelky. Písemné stížnosti byly celkem čtyři.  
Ing. Boldi dodala, že všichni ředitelé škol jsou vždy informování o pochybení, je s nimi projednáno 
řešení a stanoven výsledek. Zdůraznila, že vedení města dostává od odboru relevantní informace.  
Místostarosta Mgr. Tomčo připomněl, že rada města se musí rozhodovat komplexně. Při posuzování 
budoucího mandátu je třeba zvažovat celé funkční období. A je nutné brát v úvahu i úroveň 
fungování ostatních mateřských škol.  
Dále se do diskuze zapojil Mgr. Zálom, který uvedl, že zastupitelé obdrželi email od pracovnice MŠ 
Beroun-Závodí, kde zpochybnila rozhodnutí rady města. Nerozporuje právo rady města vybrat 
ředitelku školy, ale rozporuje způsob jednání a komunikace s ředitelkou a personálem školy i 
s veřejností. Vyjádřil svoje stanovisko, že rozhodně nesouhlasí se slučováním škol, centralizace není 
správnou cestou.  
Mgr. Voldán uvedl, že o stížnostech na ředitelku školky byl informován. Ale nemá pocit, že sloučení 
školek je dobrým řešením. Vyjádřil názor, že školka by měla mít vedení přímo na místě, aby chod 
školky byl lépe pod kontrolou.  
Ing. Mastná vysvětlila své důvody rozhodování jako členky rady města. Podotkla, že medializace 
tématu je jednostranná. 
Pan Machart vyjádřil názor, že vedení města nezvládlo situaci ani komunikačně ani lidsky. Logický 
postup by byl rozhodnout o sloučení školek a následně vyhlásit konkursní řízení na sloučený subjekt.  
 
 

-------------------------------------- 

Mgr. Holubová se omluvila a opustila zasedání zastupitelstva města v 17.30 hodin. 
Dále přítomno 20 členů zastupitelstva. 

-------------------------------------- 

 
Mgr. Chlumská doplnila, že školka nefungovala tak, jak si zřizovatel představoval. Proto se rada 
města rozhodla, že využije končícího funkčního období ředitelky a vypsala konkurz. Sloučením může 
školka získat, protože ředitelka MŠ Pod Homolkou je erudovaná kvalifikovaná pedagožka. Ohradila 
se proti výhradám vůči radě města. Upozornila, že se stávající ředitelkou MŠ Beroun-Závodí jednal 
místostarosta Mgr. Tomčo i vedoucí odboru Ing. Boldi. Vyjádřila názor, že situace je vyhrocená, 
veřejnost zná pohled pouze z jedné strany.  
Mgr. Šimon, MPA, přečetl část vyjádření Ing. Mastné na sociálních sítích a upozornil na nesrovnalosti 
a vyjádřil názor, že vyjádření je neetické vůči paní ředitelce. Dotázal se na stanovisko rady města  
ke zprávě o proběhlé inspekci v Mateřské škole Beroun-Závodí.  
RNDr. Chalupová uvedla, že se výsledek inspekce odrazil v nejbližších odměnách paní ředitelky, které 
byly kráceny. Přislíbila předat část zápisu jednání rady města v této věci na příští zasedání 
zastupitelstva.  
Mgr. Šimon, MPA, navrhl hlasovat o jednotlivých bodech návrhu usnesení zvlášť.  
Ing. Mastná uvedla, že stížnosti na paní ředitelku jsou oficiální, eviduje je odbor školství. Upozornila, 
že na sociálních sítí probíhá zcela jednostranná interpretace celé situace.  
Mgr. Zálom vyjádřil názor, že článek na webu města byl manipulativní. Z komunikace města vyplývá, 
že zdůvodnění jsou hledána dodatečně.  
Mgr. Tomčo se pozastavil nad tvrzením, že město nezvládlo komunikaci. Podotkl, že nikdo ze 
zastupitelů se nezeptal na informace ani jeho osobně, který má školství na starosti. Jediný, kdo 
vznesl dotaz byl Mgr. Šimon, MPA, se kterým situaci v mateřské škole řešil.  
Mgr. Chlumská vyjádřila názor, že diskuze nepřináší žádné nové skutečnosti a navrhla ukončení 
rozpravy a přistoupení k hlasován.  
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Mgr. Šimon, MPA, a Mgr. Voldán požádali ještě o prostor k vyjádření veřejnosti.  
Dále se do diskuze zapojil pan Machart, který vyjádřil názor, že jsou tu dva okruhy témat: výběrové 
řízení a slučování škol. Pokud se rozhodne pro slučování, mělo by to být na základě analýzy 
ekonomické, personální, organizační. Z jeho pohledu není relevantní dnes projednávat slučování 
škol.  
Na dotaz Ing. Martina Veselého odpověděla Ing. Boldi, že dokument hodnocení škol neexistuje. 
Každý ředitel či ředitelka je seznámen s výší cílové odměny na začátku školního roku a s kritérii 
hodnocení. Cílové odměny jsou vypláceny dvakrát ročně ve výši maximálně jedné poloviny. Rada 
města je dvakrát ročně informována o plnění kritérií a případném krácení odměny. Veřejná 
informace to není.  
 
RNDr. Chalupová otevřela diskuzi veřejnosti: 
 
Zuzana Machová, bytem Beroun, uvedla, že oslovila Mgr. Tomču a chtěla jasné informace, které však 
dle jejího názoru nedostala. Proto vyzvala na sociálních sítí občany, aby se ptali vedení města a svých 
zastupitelů, jaké argumenty a důkazy je vedly ke způsobu hlasování. Požádala radu města  
o přehodnocení svého chování. Kontaktovala Českou státní inspekci a chtěla konzultovat zprávu  
o inspekci. Pozastavila se nad slučováním školek, které jsou od sebe vzdálené.  
Mgr. Tomčo uvedl, že s paní Machovou komunikoval, informoval ji v maximální možné míře o stavu 
věci v tu danou chvíli. Všechny dotazy zodpověděl, samozřejmě bez informací, které podléhají GDPR.  
Mgr. Chlumská podotkla, že ve městě jsou v tuto dobu sloučené školky, a to školka na Zavadilce a 
školka na Velkém sídlišti, které jsou od sebe také poměrně vzdálené.  
Ing. Mišina uvedl, že znal situaci ve školce před příchodem paní ředitelky. Problémy ve způsobu 
vedení školky se projevovaly již za minulého vedení města. Konstatoval, že se rozhodoval na základě 
toho, že ho kontaktovali rodiče, kteří vyjádřili svou nespokojenost se situací v MŠ Vrchlického. 
Apeloval na všechny, jejichž stížnosti jsou evidovány na odboru školství, aby je umožnili zveřejnit 
v zájmu objasnění situace.  
 
Jana Církvová, bytem Beroun-Závodí, dotázala se jako rodič dítěte, které mateřskou školu 
navštěvuje, jak dalece byla závažná pochybení a zda se má obávat o své dítě. A pokud byla tak 
závažná, proč nebyla paní ředitelka odvolána ihned.  
Ing. Toman, bytem Beroun-Závodí, za sebe zhodnotil činnost paní ředitelky kladně, problémy 
neměli.  
RNDr. Chalupová uvedla, že pro odvolání ředitele jsou velmi přísná kritéria. Problémy byly spíše dílčí, 
ale ve větším množství.  
 
Jaroslava Hypšová, bytem Beroun, vedoucí stravování MŠ Beroun-Závodí, vyjádřila názor, že celá 
situace je špatně prezentována. Popsala pracovní schůzku, kterou svolal Mgr. Tomčo v Mateřské 
škole Vrchlického pro pedagogické pracovníky. Kritizovala, že ze schůzky byli vyloučeni 
nepedagogičtí pracovníci školky.  
Mgr. Tomčo konstatoval, že svolal spolu s vedoucí odboru Ing. Boldi schůzku pedagogických 
pracovníků mateřské školy a řešili záležitosti týkající se pedagogických pracovníků včetně paní 
ředitelky.  
 
Starostka RNDr. Chalupová upozornila, že bude následovat již poslední vystoupení k tomuto bodu 
jednání. Z diskuze již neplynou žádné nové informace.  
 
Mgr. Petra Zavadilová, ředitelka Domu dětí a mládeže Beroun, současně působí jako skupinová 
vedoucí Pionýrské skupiny Beroun-Závodí. Uvedla, že je s rodiči i dětmi ze Závodí v úzkém kontaktu. 
Podotkla, že město nemůže sdělit citlivé informace, ale ona má informace od dětí, které školku 
navštěvují, a jejich rodičů. Uvedla některé příklady o atmosféře ve školce. Vyjádřila názor, že diskuze 
je zbytečná, je rozhodnuto.   
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Milan Kovanda, občan Berouna, se dotázal, zda se vyplácejí odměny někomu, s kým není 
zaměstnavatel spokojen.  
RNDr. Chalupová podotkla, že odměňování ředitelů škol má svá kritéria. Paní ředitelka některá 
splnila, některá ne, proto jí byla odměna zkrácena.  
 
Paní Michaela Sedláčková, učitelka Mateřské školy Beroun-Závodí, se vyjádřila rozhořčení, že děti 
jsou ve školce v nebezpečí, koná se na nich násilí apod.  
 
Starostka RNDr. Chalupová ukončila diskuzi a vyzvala k hlasování o jednotlivých bodech usnesení 
zvlášť.  
 
Usnesení č. 17/2020 

Zastupitelstvo města Beroun bere na vědomí předloženou informaci o možnostech dalšího postupu 
řešení situace v Mateřské škole Vrchlického 63, Beroun se sídlem, Vrchlického 63, 266 01 Beroun,  
IČ: 47514256. 
Výsledek hlasování: pro – 19, proti – 0, zdržel se – 1 
Usnesení bylo přijato. 
 

Usnesení č. 18/2020 

Zastupitelstvo města Beroun souhlasí s návrhem na sloučení Mateřské školy Vrchlického 63, Beroun  
s Mateřskou školou Pod Homolkou 1601. 
 
Zastupitelstvo města Beroun ukládá Ing. Simoně Boldi, vedoucí odboru školství a volnočasových 
aktivit, připravit ve spolupráci s oddělením právním a odborem finančním potřebné podklady  
ke sloučení obou mateřských škol. 

Termín: 31. 8. 2020 

Výsledek hlasování: pro – 11, proti – 8, zdržel se – 1 
Usnesení bylo přijato. 
 
 

--------------------------------------- 
V 18.25 starostka RNDr. Chalupová vyhlásila přestávku. 

--------------------------------------- 
Starostka RNDr. Chalupová v 18.40 hod zahájila 3. část zasedání zastupitelstva. 

-------------------------------------- 

Ing. Petr Veselý se omluvil a opustil zasedání zastupitelstva města v 18.40 hodin. 
Dále přítomno 19 členů zastupitelstva. 

-------------------------------------- 

 
 

10) Žádost o poskytnutí dotace na akci „Bikemaraton Beroun České spořitelny“ 
---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Mgr. Tomčo konstatoval, že z důvodu opatření kvůli zabránění šíření koronaviru došlo ke zrušení či 
posunutí termínu konání u velkého množství sportovních a kulturních akcí. Jedním z nich byl 
Bikemaraton, jehož původní termín konání byl stanoven na květen.  
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Mgr. Tomčo vyzval k diskuzi.  
Mgr. Voldán se dotázal na způsob rozhodování o tom, že některé dotace se poníží a některé 
zůstanou ve stejné výši.  
RNDr. Chalupová uvedla, že s každým pořadatelem bylo projednáno, zda plánuje zorganizovat akci 
ve stejném nebo menším rozsahu.  
 
Bylo přistoupeno k hlasování o návrhu usnesení. 
 

Usnesení č. 19/2020 

Zastupitelstvo města Beroun souhlasí s poskytnutím dotace z rozpočtu města Beroun ve výši 
150.000,- Kč na akci "Bikemaraton Beroun České spořitelny", která se koná dne 18. - 19. 7. 2020,  
jejíž pořadatel je Kolo pro život, z.s., IČ: 3401707, se sídlem Na Florenci 1332/23, Praha 1, 110 00   
a s uzavřením veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí dotace z rozpočtu města Beroun. 
Výsledek hlasování: pro – 13, proti – 3, zdržel se – 3 
Usnesení bylo přijato. 
 
 

11) Žádost o poskytnutí dotace na akci "GrandPrix Beroun 2020" 
---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Mgr. Tomčo konstatoval, že tato tradiční akce se bude v letošním roce konat v menším rozsahu. 
Žádost o dotaci byla podána na menší finanční částku. Organizátor bude akci organizovat tak, aby 
byla dodržena všechna zdravotní a hygienická pravidla.  
 
Mgr. Tomčo vyzval k diskuzi. Ze zastupitelů ani z přítomné veřejnosti se do diskuze nikdo nepřihlásil.  
Bylo přistoupeno k hlasování o návrhu usnesení. 
 
 
Usnesení č. 20/2020 

Zastupitelstvo města Beroun souhlasí s poskytnutím dotace žadateli Tomáši  Vintrovi,  
bytem Praha 7, ve výši 100.000,- Kč na akci GrandPrix Beroun 2020 ze sk. 34-Tělovýchova a zájmová 
činnost, §19, org. 3781 - GrandPrix včetně uzavření veřejnoprávní smlouvy. 
Výsledek hlasování: pro – 16, proti – 2, zdržel se – 1 
Usnesení bylo přijato. 
 
 

12) Zpráva o použití dotací na sportovní činnost v roce 2019 
---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
RNDr. Chalupová uvedla, že tato informace je přehledem o tom, co bylo vyplaceno na dotacích na 
sportovní činnost v loňském roce.  
 
Ze zastupitelů ani z přítomné veřejnosti se do diskuze nikdo nepřihlásil.  
Bylo přistoupeno k hlasování o návrhu usnesení. 
 
Usnesení č. 21/2020 

Zastupitelstvo města Beroun bere na vědomí zprávu o použití dotací na sportovní činnost  
 
v roce 2019 poskytnutých z rozpočtu města Beroun.  
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Výsledek hlasování: pro – 19, proti – 0, zdržel se – 0 
Usnesení bylo přijato jednomyslně. 
 
 

13) Zpráva o použití dotací na kulturní činnost v roce 2019 
---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
RNDr. Chalupová konstatovala, že se jedná o zprávu o použití dotací na kulturní činnost v loňském 
roce.  
 
Ze zastupitelů ani z přítomné veřejnosti se do diskuze nikdo nepřihlásil.  
Bylo přistoupeno k hlasování o návrhu usnesení. 
 
Usnesení č. 22/2020 

Zastupitelstvo města Beroun bere na vědomí zprávu o použití dotací na kulturní činnost v roce 2019 
poskytnutých z rozpočtu města Beroun. 
Výsledek hlasování: pro – 19, proti – 0, zdržel se – 0 
Usnesení bylo přijato jednomyslně. 
 
 

14) Informace o převzetí záštit v roce 2019 
---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
RNDr. Chalupová předložila přehled převzatých záštit starostky a záštit města Beroun.  

Ze zastupitelů se do diskuze zapojil Mgr. Voldán, který vyjádřil politování, že nebyla poskytnuta 
záštita na dvě pěkné akce. Jedna z akcí, Planet Fest, bude v letošním roce uskutečněna v Králově 
Dvoře.  
 
Usnesení č. 23/2020 

Zastupitelstvo města Beroun bere na vědomí informaci o převzetí záštit v roce 2019. 
Výsledek hlasování: pro – 19, proti – 0, zdržel se – 0 
Usnesení bylo přijato jednomyslně. 
 
 

15) Dodatek č. 3 Zřizovací listiny Městského kulturního centra Beroun 
---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Starostka RNDr. Chalupová vysvětlila, že se jedná o uvedení do souladu se skutečností, kdy 
v současné době již MKC neorganizuje Mezinárodní hudební festival Talichův Beroun.  
 
Do diskuze se zapojil Mgr. Voldán, který připomněl, že zastupitelstvo města v loňském roce 
schválilo založení Talichova Berounska, z.ú. Dotázal se, zda se potvrdil úmysl navýšení počtu 
sponzorů a diváků?  
RNDr. Chalupová požádala, aby toto téma bylo diskutováno v bodě Různé, protože se netýká 
projednávání návrhu dodatku č. 3 zřizovací listiny MKC.  
 
Ing. Martin Veselý se dotázal, zda Talichovo Berounsko, z.ú., je již uveden v koncepci kultury.  
Ing. Boldi odpověděla, že koncepce se v současné době revidují. Pokud bude vše řádně projednáno, 
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připravuje se předložení Koncepce kultury i Analýzy a plánu rozvoje sportu zastupitelstvu města 
v prosinci 2020.  
 
Usnesení č. 24/2020 

Zastupitelstvo města Beroun schvaluje Dodatek č. 3 Zřizovací listiny Městského kulturního centra 
Beroun s účinností od 1. 7. 2020 v předloženém znění. 
Výsledek hlasování: pro – 18, proti – 0, zdržel se – 1 
Usnesení bylo přijato. 
 
 

16) Dodatek č. 1 k Veřejnoprávní smlouvě o poskytnutí dotace z rozpočtu města Beroun  
ev. č. 0109/2020/DOT/OŠVA uzavřené dne 17. 2. 2020 
---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
RNDr. Chalupová uvedla, že se opět jedná o akci, která se již měla uskutečnit, ale z důvodu 
koronakrize je změna v termínu konání. Výše požadované dotace i účel projektu je zachován.  
 
Ze zastupitelů ani z přítomné veřejnosti se do diskuze nikdo nepřihlásil.  
Bylo přistoupeno k hlasování o návrhu usnesení. 
 
Usnesení č. 25/2020 

Zastupitelstvo města Beroun souhlasí 

I. s uzavřením Dodatku č. 1 k Veřejnoprávní smlouvě o poskytnutí dotace z rozpočtu města Beroun 
ev. č. 0109/2020/DOT/OŠVA, s příjemcem dotace Stranou, z.s., se sídlem Krameriova 674/5, 
Beroun-Město, 266 01 Beroun, IČ: 27009629, v předloženém znění. 

 
Zastupitelstvo města Beroun ukládá  

II. Ing. Simoně Boldi, vedoucí odboru školství a volnočasových aktivit, zajistit uzavření Dodatku č. 1 
k Veřejnoprávní smlouvě o poskytnutí dotace z rozpočtu města Beroun ev. č. 
0109/2020/DOT/OŠVA s příjemcem dotace Stranou, z.s., se sídlem Krameriova 674/5, Beroun-
Město, 266 01 Beroun, IČ: 27009629, v předloženém znění. 

Termín: 31. 7. 2020 
Výsledek hlasování: pro – 17, proti – 0, zdržel se – 2 
Usnesení bylo přijato. 
 
 

17) Dodatek č. 1 k Veřejnoprávní smlouvě o poskytnutí dotace z rozpočtu města Beroun  
ev. č. 84/2020/DOT/OŠVA uzavřené dne 17. 2. 2020 
---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
RNDr. Chalupová uvedla, že se opět jedná o akci, která se již měla uskutečnit, ale z důvodu 
koronakrize byl poskytovatel nucen částečně změnit formát realizace akcí a klubové večery 
přesunout na sociální sítě. Na takto změněný formát je velmi pozitivní ohlas. Výše dotace i termíny 
realizace projektu jsou zachovány.  
 
Ze zastupitelů ani z přítomné veřejnosti se do diskuze nikdo nepřihlásil.  
Bylo přistoupeno k hlasování o návrhu usnesení. 
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Usnesení č. 26/2020 

Zastupitelstvo města Beroun souhlasí 
I. s uzavřením Dodatku č. 1 k Veřejnoprávní smlouvě o poskytnutí dotace z rozpočtu města Beroun 

ev. č. 84/2020/DOT/OŠVA, s příjemcem dotace Modrej Beroun z.s., se sídlem Jungmannova 
493/14, 266 01 Beroun - Město, IČ: 02309149, v předloženém znění. 

 
Zastupitelstvo města Beroun ukládá  

II. Ing. Simoně Boldi, vedoucí odboru školství a volnočasových aktivit, zajistit uzavření Dodatku č. 1 
k Veřejnoprávní smlouvě o poskytnutí dotace z rozpočtu města Beroun ev. č. 
84/2020/DOT/OŠVA s příjemcem dotace Modrej Beroun z.s., se sídlem Jungmannova 493/14, 
266 01 Beroun - Město, IČ: 02309149, v předloženém znění. 

Termín: 30. 6. 2020 
Výsledek hlasování: pro – 19, proti – 0, zdržel se – 0 
Usnesení bylo přijato jednomyslně. 
 
 

18) Spolupráce města Beroun a Králův Dvůr při realizace společného projektu  
"Letorosty Beroun - Králův Dvůr" 
---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
RNDr. Chalupová předložila návrh spolupráce s městem Králův Dvůr při realizaci projektu Letorosty. 
Je plánováno, že akce bude realizována střídavě jeden rok v Berouně a druhý rok v Králově Dvoře. 
Tento způsob je výhodnější z organizačního i ekonomického hlediska. V letošním roce se akce 
uskuteční v Králově Dvoře.  
 
Do diskuze se zapojil pan Míka. Na jeho dotaz odpověděla RNDr. Chalupová, že ve spolupráci 
s městem Králův Dvůr se zlepší finanční možnosti a festival bude udržitelný.  
Pan Míka dále upozornil na špatný technický stav kempu Na Hrázi.  
Ing. Mišina doplnil, že každoročně město investuje do opravy kempu kolem 600 – 700 tis Kč. 
Zastupitelstvo se může rozhodnout, že chce do kempu investovat více.  
Mgr. Voldán se dotázal, zda existuje nějaká koncepce rozvoje kempu.  
RNDr. Chalupová uvedla, že zřejmě není. Nájemce kempu má určitě plány na úpravy, ale město 
Beroun jako majitel v současné době nemá volné finanční prostředky.  
 
Bylo přistoupeno k hlasování o návrhu usnesení. 
 
Usnesení č. 27/2020 

Zastupitelstvo města Beroun souhlasí 

I.    s uzavřením Smlouvy o spolupráci při realizaci společného projektu "Letorosty Beroun - Králův 
Dvůr" mezi městem Beroun a městem  Králův Dvůr, náměstí Míru 139, 267 01 Králův Dvůr, 
IČ: 00509701, v předloženém znění. 

II.    s uzavřením darovací smlouvy mezi městem Beroun jako dárcem a městem Králův Dvůr, 
náměstí Míru 139, 267 01 Králův Dvůr, IČ: 00509701, jako obdarovaným, ve výši 200.000,- Kč,  
v předloženém znění. 

 
Zastupitelstvo města Beroun ukládá  
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III. Ing. Simoně Boldi, vedoucí odboru školství a volnočasových aktivit, zajistit uzavření Smlouvy  
o spolupráci při realizaci společného projektu "Letorosty Beroun - Králův Dvůr" a následně 
uzavření darovací smlouvy. 

Termín: 15. 7. 2020 
Výsledek hlasování: pro – 19, proti – 0, zdržel se – 0 
Usnesení bylo přijato jednomyslně. 
 
 

19) Žádost o poskytnutí dotace na projekt "Mezinárodní hudební festival Talichův Beroun" 
---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
RNDr. Chalupová uvedla, že finanční částka dotace na projekt Talichův Beroun je již schválena 
v rozpočtu.  
 
Do diskuze se přihlásil pan Machart. Připomněl, že v loňském roce ve chvíli schvalování Talichova 
Berounska a schvalování objemu financí ještě nebyla představa náplně nejbližšího festivalu jasná. 
Dotázal se, zda už je zpracován konkrétní dramaturgický plán a detailní rozpočet odpovídající 
žádané dotaci.  
RNDr. Chalupová podotkla, že je to realizace toho, co zastupitelstvo schválilo již v loňském roce.  
Mgr. Kůs informoval, že ředitelka ústavu intenzivně pracuje na přípravě hudebního festivalu.  
Je zpracována dramaturgie festivalu, včetně finančního krytí. Rozpočet festivalu na letošní rok, 
který odpovídá intencím schváleným zastupitelstvem, je také zpracován. Intenzivně se pracuje  
na přípravě letošního festivalu a na open air koncertu, který se bude konat na berounském náměstí 
dne 19. 9. 2020. Po dohodě s městem by akci rádi pojali jako poděkování obyvatelům města  
za zvládnutí koronakrize.  
 
Mgr. Voldán se dotázal na plánované open air koncerty na zámcích v Hořovicích a v Králově Dvoře.  
Mgr. Kůs uvedl, že to je záměr do budoucna. Na příští rok je rozjednán komorní koncert na zámku 
v Nižboru.  
 
Ing. Martin Veselý se dotázal proč nebyl zastupitelstvu program festivalu předložen.  
Mgr. Kůs uvedl, že situace se stále vyvíjí. Program je kromě dvou bodů domluven. Ředitelka ústavu 
může prostřednictvím městského úřadu zastupitele informovat. Je připraveno sedm koncertů plus 
jeden venkovní. 
Mgr. Kůs podotkl, že dramaturgie se zastupitelstvu nikdy nepředkládala, proto není součástí 
volného návrhu. Upozornil, že v případě neschválení se festival nemůže uskutečnit.  
 
Bylo přistoupeno k hlasování.  
 
Usnesení č. 28/2020 

Zastupitelstvo města Beroun souhlasí 

I. s poskytnutím dotace z rozpočtu města Beroun ve výši 850.000,- Kč na projekt "Mezinárodní 
hudební festival Talichův Beroun", který se koná 4. 10. - 10. 11. 2020, jehož pořadatelem  
je Talichovo Berounsko, z.ú., se sídlem Holandská 118, Beroun-Centrum, 266 01 Beroun,  
IČ: 08751200; a s uzavřením veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí dotace z rozpočtu města 
Beroun. 

 
Zastupitelstvo města Beroun ukládá  
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II. Ing. Simoně Boldi, vedoucí odboru školství a volnočasových aktivit, zajistit uzavření 
veřejnoprávní smlouvy s žadatelem Talichovo Berounsko, z.ú., se sídlem Holandská 118, Beroun-
Centrum, 266 01 Beroun, IČ: 08751200. 

Termín: 30. 6. 2020 
Výsledek hlasování: pro – 14, proti – 1, zdržel se – 4 
Usnesení bylo přijato. 
 
 

20) Přijetí dotace z Programu regenerace MPR a MPZ pro rok 2020 
---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Ing. Mišina upozornil na drobnou změnu, kdy na objekt fary bylo oproti návrhu přislíbeno 28 tis Kč. 
Na opravu městského opevnění tedy bude použita částka 412 tis Kč. O tyto finance město žádalo 
z programu regenerace městské památkové zóny. V letošním roce jsme získali výrazně vyšší částku 
než v předchozích letech.  
RNDr. Chalupová zdůraznila, že nárůst výše dotace odpovídá kvalitě zpracovaného programu 
regenerace MPZ, které zastupitelstvo města projednalo na svém únorovém zasedání.  
 
Ze zastupitelů ani z přítomné veřejnosti se do diskuze nikdo nepřihlásil.  
Bylo přistoupeno k hlasování o návrhu usnesení. 
 
Usnesení č. 29/2020 

Zastupitelstvo města souhlasí s přijetím dotace ve výši  490 tis. Kč z Programu regenerace 
městských památkových rezervací a městských památkových zón na rok 2020 dle zásad 
Ministerstva kultury ČR a s přidělením prostředků na: 

1. Městské opevnění - jižní část - úsek č. IX na stp. č. 107/1 - vlastník Město Beroun - dotace  
ve výši 412.000 Kč; 

2. Jenštejnský dům - vlastník Středočeský kraj, objekt využívá Muzeum Českého krasu, p. o, Husovo 
náměstí čp. 87 - dotace ve výši 50.000 Kč; 

3. Objekt Fary - vlastník ŘKF Beroun, Seydlovo náměstí čp. 24 - dotace ve výši 28.000 Kč.  
Výsledek hlasování: pro – 19, proti – 0, zdržel se – 0 
Usnesení bylo přijato jednomyslně. 
 
 

21) Zpráva o použití individuálních dotací na aktivity v sociálně-zdravotní oblasti ve městě Beroun  
v roce 2019 
---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
RNDr. Chalupová uvedla, že zpráva obsahuje informace o čerpání a využití dotací v sociálně-
zdravotní oblasti za rok 2019.  
 
Ze zastupitelů ani z přítomné veřejnosti se do diskuze nikdo nepřihlásil.  
Bylo přistoupeno k hlasování o návrhu usnesení. 
 
Usnesení č. 30/2020 

Zastupitelstvo města bere na vědomí zprávu o použití dotací na aktivity v sociálně-zdravotní oblasti  
v roce 2019 poskytnutých z rozpočtu města Beroun. 
Výsledek hlasování: pro – 19, proti – 0, zdržel se – 0 
Usnesení bylo přijato jednomyslně. 
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22) Uzavření smlouvy o spolupráci mezi městem Beroun a městem Hořovice při zajištění projektu 
"Pobytový tábor pro děti ze socio-kulturně znevýhodněných rodin" 
---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
RNDr. Chalupová uvedla, že se jedná o tábor, který město Beroun organizuje spolu s městem 
Hořovice. Státní dotace nebyla poskytnuta, ale přesto se obě města shodla na tom, aby tábor pro 
děti byl uskutečněn.  
 
Ze zastupitelů ani z přítomné veřejnosti se do diskuze nikdo nepřihlásil.  
Bylo přistoupeno k hlasování o upraveném návrhu usnesení. 
 
Usnesení č. 31/2020 

Zastupitelstvo města Beroun souhlasí se spoluprací mezi městem Beroun a městem Hořovice při 
finančním zajištění a realizaci projektu "Pobytový tábor pro děti ze socio-kulturně znevýhodněných 
rodin"  a souhlasí s uzavřením smlouvy o spolupráci při zajištění projektu "Pobytový tábor pro děti  
ze socio-kulturně znevýhodněných rodin" mezi městem Beroun a městem Hořovice, se sídlem 
Palackého nám. 2, 268 01 Hořovice, IČ: 00233242, v předloženém znění. 
Výsledek hlasování: pro – 19, proti – 0, zdržel se – 0 
Usnesení bylo přijato jednomyslně. 
 
 

23) Nakládání s majetkem města 
---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Starostka RNDr. Chalupová předala slovo místostarostovi Ing. Mišinovi. 
 
1. Prodej pozemku p.č. 92/8 v k.ú. Beroun 

 
Místostarosta Ing. Mišina uvedl, že se jedná o prodej malého, pro město nevyužitelného 
pozemku na Jarově, o který projevil zájem pan P. 
 
Usnesení č. 32/2020 

Zastupitelstvo města Beroun souhlasí s prodejem pozemku p.č. 92/8 o nové výměře 27 m2 v k.ú. 
Jarov u Berouna z vlastnictví města Beroun do SJM manželů P. a N. P., bytem Beroun-Jarov, za 
celkovou kupní cenu 17.420,- Kč a za náklady s prodejem spojenými. 
Výsledek hlasování: pro – 16, proti – 2, zdržel se – 1 
Usnesení bylo přijato. 
 

2. Prodej části pozemku p.č.st. 249 v k.ú. Beroun 
 
Místostarosta Ing. Mišina uvedl, že se jedná o vnitroblok na Závodí, kde se město opakovaně 
snaží celý vnitroblok prodat vlastníkům všech navazujících objektům. Návrh na odkoupení této 
části pozemku nedoporučila Porada k majetku ani rada města. Doporučila snažit se prodat 
vnitroblok jako celek. 
 
Usnesení č. 33/2020 

Zastupitelstvo města Beroun nesouhlasí s prodejem části pozemku p.č. st. 249 v k.ú. Beroun. 
Výsledek hlasování: pro – 19, proti – 0, zdržel se – 0 
Usnesení bylo přijato jednomyslně. 
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3. Prodej části pozemku p.č. 209/14 v k.ú. Beroun 
 
Místostarosta Ing. Mišina uvedl, že se jedná o již jednou zamítnutý prodej pozemku z důvodu 
návaznost pozemku na městskou zeleň. Důvod zamítnutí je stejný i nyní.  
Ing. Martin Veselý se dotázal, zda v dané lokalitě vznikla nějaká koncepce zeleně.  
Ing. Mišina a Ing. arch Vilhelmová odpověděli, že koncepce není. 
 
Usnesení č. 34/2020 
Zastupitelstvo města Beroun nesouhlasí s prodejem části pozemku p.č. 209/14 v k.ú. Beroun. 
Výsledek hlasování: pro – 16, proti – 1, zdržel se – 2 
Usnesení bylo přijato. 
 
 

4. Prodej pozemku p.č. 2182/8 v k.ú. Beroun (oddělen z p.č. 2182/5) 
 
Místostarosta Ing. Mišina uvedl, že na pozemek byly dvě žádosti. Jedná o připlocený pozemek 
v ulici Pod Haldou a pozemek, kde je v současné době zeleň. Návrh zní připlocený pozemek 
prodat, druhý pozemek nikoliv.  
Ing. Voldán upozornil na opakované prodeje omylem nebo záměrně připlocených pozemků, 
které jsou odprodávány za odhadní ceny. Uvedl, že tyto pozemky se v budoucnu mohou hodit  
na např. rozšíření cest. Vyjádřil názor, že prodeje za odhadní ceny nejsou správné, měly by být  
za několikanásobně vyšší ceny. 
Ing. Mišina uvedl, že některé prodeje jsou letitá připlocení, prokázaná digitalizací. Dále uvedl, že 
návrh na prodeje připlocených pozemků za navýšené ceny může být projednán v Poradě 
k majetku. 
 
Usnesení č. 35/2020 
Zastupitelstvo města Beroun souhlasí s prodejem pozemku p.č.  2182/8  v k.ú. Beroun 
(odděleného geometrickým plánem č. 6557-37/2020 z p.č. 2182/5 ) a s uzavřením kupní smlouvy 
mezi městem Beroun jako prodávajícím a paní R. S., bytem Beroun-Závodí, jako kupující za 
celkovou kupní cenu 16.510,- Kč a náklady spojené  
s prodejem, za podmínky úhrady částky ve výši nájemného 20Kč/m2/rok za dobu užívání  
pozemku p.č. 2182/8 bez právního titulu za 3 roky zpětně. 
Výsledek hlasování: pro – 18, proti – 0, zdržel se – 1 
Usnesení bylo přijato. 
 
 

5. Prodej pozemku p.č. 2129/5 v k.ú. Beroun 
 

Místostarosta Ing. Mišina uvedl, že se jedná o pozemek na golfu, který byl při pozemkových 
vyrovnáních opomenut. 
 
Usnesení č. 36/2020 
Zastupitelstvo města Beroun souhlasí s prodejem pozemku p.č. 2129/5 v k.ú. Beroun 
z vlastnictví města Beroun do vlastnictví společnosti KOS WIRE EUROPE s.r.o., IČ: 27311562,  
se sídlem Lovosice, Siřejovická 1212, PSČ 410 02, za celkovou kupní cenu 12.450,- Kč a  
za náklady spojené s prodejem. 
Výsledek hlasování: pro – 17, proti – 0, zdržel se – 2 
Usnesení bylo přijato. 

6. Prodej pozemků p.č. 1999/61 a p.č. st. 7892 v k.ú. Beroun (odděleny z p.č. 1999/10) 
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Místostarosta Ing. Mišina uvedl, že se jedná o připlocené pozemky v lokalitě na Šibenci, 
historicky dlouhodobě připlocené. Odhadní cena byla na lesní pozemek, zde se požadovala vyšší 
cena, protože majitel by mohl dohromady s již vlastněným získat stavební pozemek. 
Ing. Mastná poznamenala, že i na radě města se projednával návrh na odkupy pozemků za vyšší 
ceny a je ráda, že v tomto případě se tak postupovalo. 
 
Usnesení č. 37/2020 
 
Zastupitelstvo města Beroun souhlasí s prodejem pozemků p.č. 1999/61 a p.č. st. 7892,  
oba v k.ú. Beroun, které byly odděleny na základě geometrického plánu č. 6516-2/2020  
ze dne 12. 2. 2020 z pozemku p.č. 1999/10 v k.ú. Beroun z vlastnictví města Beroun do SJM 
manželů J. K., bytem Beroun-Závodí a Š. K., bytem Beroun-Závodí za celkovou kupní cenu 
19.561,- Kč a za náklady s prodejem spojenými. 
Výsledek hlasování: pro – 17, proti – 0, zdržel se – 2 
Usnesení bylo přijato. 
 
 

7. Bezúplatný převod pozemku p.č. 1413/363 v k.ú. Beroun (oddělen z p.č. 1413/274) od ÚZSVM 
 
Místostarosta Ing. Mišina uvedl, že se jedná o bezúplatný převod pozemku od státu, z důvodu 
změny podmínek je potřeba usnesení revokovat a opětovně projednat.  
 
Usnesení č. 38/2020 
 
1. Zastupitelstvo města Beroun ruší své usnesení č. 65/2016 z 22. 6. 2016. 
2. Zastupitelstvo města Beroun souhlasí s bezúplatným převodem pozemku p.č. 1413/363  

v k.ú. Beroun, který byl oddělen z pozemku p.č. 1413/274 v k.ú. Beroun geometrickým 
plánem č. 6536-12/2020 ze dne 25. 2. 2020 vypracovaným Přemyslem Jordákem,  
Popovice 219, Králův Dvůr, z vlastnictví České republiky – Úřadu pro zastupování státu  
ve věcech majetkových, IČ: 69797111, se sídlem 12800 Praha - Nové Město,  
Rašínovo nábřeží 390/42, do vlastnictví města Beroun za omezujících podmínek, 
specifikovaných ve sdělení čj. UZSVM/SBE/1789/2020-SBEM ze dne 4. 5. 2020 a dále 
souhlasí se zřízením věcného práva k tomuto pozemku ve prospěch převodce, spočívajícího 
v závazku nabyvatele (města Beroun) nezcizit převáděný majetek a nezatížit jej zástavním 
právem, a to po dobu 10 let od právních účinků vkladu vlastnického práva do katastru 
nemovitostí. 

Výsledek hlasování: pro – 19, proti – 0, zdržel se – 0 
Usnesení bylo přijato jednomyslně. 

 
 

8. Bezúplatný převod pozemků p.č. 2247/5, p.č. 2247/6, p.č. 2247/9, p.č. 2247/10, p.č. 2247/11  
v k.ú. Beroun od ČR - Správy železnic, státní organizace  

 
Místostarosta Ing. Mišina uvedl, že se jedná o bezúplatný převod pozemků od SŽDC, které jsou 
pod komunikací. 
 
Usnesení č. 39/2020 
Zastupitelstvu města Beroun souhlasí s podáním písemné žádosti města Beroun na ČR – Správu 
železnic, státní organizace, IČO: 70994234, se sídlem Praha 1 – Nové Město, Dlážděná 1003/7,  
PSČ 110 00 o bezúplatný převod pozemků  p.č. 2247/5, p.č. 2247/6, p.č. 2247/9, p.č. 2247/10,  
p.č. 2247/11 vše v k.ú. Beroun do vlastnictví města Beroun. 
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Výsledek hlasování: pro – 19, proti – 0, zdržel se – 0 
Usnesení bylo přijato jednomyslně. 
 

9. Dodatek č. 2 k plánovací smlouvě Beroun - Závodí, lokalita "Na Cibulce 2" - Chrysberon a.s. 
 
Místostarosta Ing. Mišina uvedl, že se jedná o dodatek k plánovací smlouvě, kde došlo ke změně 
parcelace vzhledem k rozmístění rozvodných skříní nízkého napětí a plynu a problematický 
pozemek, kde nebyla dotažena komunikace a sítě až na hranice pozemku.  
 
Usnesení č. 40/2020 
Zastupitelstvo města Beroun souhlasí s uzavřením „Dodatku č. 2 k plánovací smlouvě“ uzavřené  
dne 26. 6. 2014 se společností Chrysberon a.s., se sídlem Praha 1, Ovocný trh 572/11,  
PSČ 110 00, IČ: 284 42 971 v souvislosti s dokončením stavby veřejné infrastruktury v Berouně – 
Závodí lokalita „Na Cibulce 2“, v předloženém znění. 
Výsledek hlasování: pro – 16, proti – 0, zdržel se – 3 
Usnesení bylo přijato. 
 
 

10. Fyzická likvidace majetku města 
 
Místostarosta Ing. Mišina se dotázal předsedy likvidační komise pana Pokorného, zda se chce 
vyjádřit. Pan Pokorný odpověděl, že ne. 
Ing. Mišina uvedl, že se jedná o majetek navržený k vyřazení pro svoji morální zastaralost nebo 
nefunkčnost.  
 
Usnesení č. 41/2020 
1) Zastupitelstvo města Beroun souhlasí s fyzickou likvidací majetku a následným odepsáním 

z účetnictví dle návrhu Komise pro likvidaci majetku ze dne 17.2.2020 v pořizovací ceně  
nad 20 tisíc Kč. Celková pořizovací hodnota likvidovaného majetku činí 333.389,- Kč, 
zůstatková účetní hodnota je 98.630,- Kč. 

2) Zastupitelstvo města Beroun souhlasí s fyzickou likvidací majetku a následným odepsáním 
z účetnictví dle návrhu Komise pro likvidaci majetku ze dne 18.5.2020 v pořizovací ceně  
nad 20 tisíc Kč. Celková pořizovací hodnota likvidovaného majetku činí 752.751,19 Kč, 
zůstatková účetní hodnota je 338.170,05 Kč. 

Výsledek hlasování: pro – 19, proti – 0, zdržel se – 0 
Usnesení bylo přijato jednomyslně. 
 
 

24) Informace o petici za zachování zdravých stromů a dřevin na sídlišti Hlinky v Berouně 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
 
Starostka RNDr. Chalupová informovala o doručené petici občanů za zachování zdravých stromů  
a dřevin na sídlišti Hlinky v Berouně a o odpovědi úřadu na petici.   
Starostka RNDr. Chalupová vyzvala k diskuzi. 
 
Mgr. Voldán uvedl, že o petici a odpovědi na ni se jednalo na komisi životního prostředí. Citoval 
poslední odstavec odpovědi, kde je uvedeno, že vedení města a úředníci zajišťují správu městské 
zeleně, také usilují o zachování a údržbu již vzrostlé zdravé zeleně ve městě a o jeho vyčištění  
od uschlé zeleně a výsadbu nové, která nahradí uschlé stromy a dřeviny, a k dosažení toho činí 
všechny potřebné kroky. Zdůraznil, že nesouhlasí s vyjádřením o náhradní výsadbě. Dle informací 
pro komisi životního prostředí v případě pokácených stromů v Hlinkách není dosud zpracováno 
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zadání pro výběrové řízení na výběr dřevin včetně výběrového řízení na firmu, která to zhotoví. 
Komise při jednání navrhla zainteresovat do procesu výběru dřevin i autory petice, mezi nimiž je i 
zkušený zahradník, což by mohlo přinést všeobecný prospěch a zrychlení procesu. Potvrdil, že 
v poslední době usychá hodně stromů. Uvedl, že by měly být vždy rovnou připravovány náhradní 
výsadby, ne kácet bez toho aniž byly rozmyšleny náhradní výsadby. 
Starostka RNDr. Chalupová uvedla, že najít kvalitní místo na kvalitní náhradní výsadbu není 
jednoduché, proces kácení se tím může zpozdit. Při správním řízení ke kácení uschlých stromů 
někdy dochází k tomu, že se někdo odvolá a je v rozporu, zda suché stromy mají být káceny, či ne. 
Souhlasí však, že náhradní výsadba musí být. Spolupráce se spolkem Berounská zeleň, kde jsou 
zainteresováni občané i odborníci, je na mnohem lepší úrovni a celková vize a práce dopadá lépe. 
Na 6000 stromů je na odboru jedna pracovnice. Uvedla, že si váží toho, že spolek s úřednicí 
konzultuje a pomáhá jí. 
Místostarosta Ing. Mišina doplnil, že prodleva mezi kácením suchých stromů na podzim a sázením 
nových stromů na jaře, může být z hlediska klimatických podmínek odložena až o rok. Upozornil, že 
suché stromy se kácí z důvodu ohrožení obyvatel pádem větví. Uvedl, že pracovnice úřadu je 
dostatečně kvalifikovaná v oboru, město využívá i arboristu s certifikátem. Město se nebrání 
spolupráci, jen je třeba najít společnou řeč. Z pohledu někoho město vykonává práci dobře a 
z pohledu někoho špatně.   
Mgr. Voldán doplnil, že autoři petice nejsou součástí spolku Berounská zeleň, proto komise vyzvala, 
aby se spolupracovalo i s autory petice z důvodu zainteresování. Nezpochybňuje erudici pracovnice 
úřadu nebo podklady a posudky k rozhodnutím. Zablokované bylo posouzení na pokácení 27 
stromů, ke kterému nebyla plánována vůbec žádná náhradní výsadba.  
Mgr. Šnaidauf, předseda Komise životního prostředí, informoval o historii v dané lokalitě. Shrnul, že 
komise doporučila postupovat společně s členy petičního výboru včetně pana Bielmacze, který je 
odborníkem v oboru. 
 
Starostka RNDr. Chalupová ukončila rozpravu a dala hlasovat o návrhu usnesení. 
 
Usnesení č. 42/2020 
Zastupitelstvo města Beroun bere na vědomí informaci o petici za zachování zdravých stromů  
a dřevin na sídlišti Hlinky v Berouně ze dne 24. 2. 2020 a odpověď starostky města ze dne  
26. 2. 2020 na tuto petici. 
Výsledek hlasování: pro – 19, proti – 0, zdržel se – 0 
Usnesení bylo přijato jednomyslně. 
 
 

25) Zápisy z jednání výborů zastupitelstva města 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
 
Úvodní slovo přednesla starostka RNDr. Chalupová.  
 
1. Zápis č. 2/2020 ze zasedání kontrolního výboru konaného dne 6. 4. 2020 

Usnesení č. 43/2020 
Zastupitelstvo města Beroun bere na vědomí zápis č. 2/2020 ze zasedání kontrolního výboru 
konaného dne 6. 4. 2020.  
Výsledek hlasování: pro – 18, proti – 0, zdržel se – 0,  
1 zastupitel nebyl přítomen, nehlasoval. 
Usnesení bylo přijato jednomyslně. 
 
 

2. Zápis č. 3/2020 ze zasedání kontrolního výboru konaného dne 1. 6. 2020 
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Usnesení č. 44/2020 
Zastupitelstvo města Beroun bere na vědomí zápis č. 3/2020 ze zasedání kontrolního výboru 
konaného dne 1. 6. 2020.  
Výsledek hlasování: pro – 18, proti – 0, zdržel se – 0,  
1 zastupitel nebyl přítomen, nehlasoval. 
Usnesení bylo přijato jednomyslně. 
 
 

3. Zápis ze schůze Osadního výboru Hostim ze dne 4. 3. 2020 

RNDr. Chalupová uvedla, že schůze se zúčastnili i místostarosta Ing. Mišina a Ing. Mastná. 
 
Ze zastupitelů se do diskuze přihlásil pan Míka, s dotazem na aktuální posun ohledně vody  
a vrtů.  
Ing. Mišina uvedl, že je objednaná vrtná souprava, mělo by se vrtat v červenci. Další kroky jsou 
podaná žádost na PRVKUK, aby byly umožněny veškeré varianty. Potvrdila se informace, že  
ze Sedlce není možné se připojit, protože kapacita není dostatečná. 
RNDr. Chalupová doplnila, že je plánován ještě druhý vrt. 
 
Usnesení č. 45/2020 

Zastupitelstvo města Beroun bere na vědomí zápis ze schůze Osadního výboru Hostim  
ze dne 4. 3. 2020. 
Výsledek hlasování: pro – 18, proti – 0, zdržel se – 0,  
1 zastupitel nebyl přítomen, nehlasoval. 
Usnesení bylo přijato jednomyslně. 
 
 

4. Zápis z neveřejného zasedání Osadního výboru Zdejcina ze dne 17. 3. 2020 
 
RNDr. Chalupová uvedla, že byl dán do provozu hydrant na vodu, zájem o něj však zatím 
neodpovídá původním požadavkům obyvatel ani finančním nákladům vynaloženým na stavbu.  
 
Usnesení č. 46/2020 

Zastupitelstvo města Beroun bere na vědomí zápis z neveřejného zasedání Osadního výboru 
Zdejcina ze dne 17. 3. 2020. 
Výsledek hlasování: pro – 18, proti – 0, zdržel se – 0,  
1 zastupitel nebyl přítomen, nehlasoval. 
Usnesení bylo přijato jednomyslně. 
 
 

5. Zápis ze schůze Osadního výboru Zavadilka konané dne 4. 5. 2020 
 
Usnesení č. 47/2020 

Zastupitelstvo města Beroun bere na vědomí zápis ze schůze Osadního výboru Zavadilka konané  
dne 4. 5. 2020. 
Výsledek hlasování: pro – 18, proti – 0, zdržel se – 0,  
1 zastupitel nebyl přítomen, nehlasoval. 
Usnesení bylo přijato jednomyslně. 
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6. Zápis č. 1/2020 ze zasedání finančního výboru konaného dne 11. 6. 2020 

 
RNDr. Chalupová připomněla, že zápis a usnesení byl již přiřazen k projednávání finančních 
záležitostí.  
 
Do diskuze se přihlásil Mgr. Voldán.  
Mgr. Voldán uvedl, že nesouhlasí s bodem 4. zápisu, ve kterém Mgr. Voldán předložil návrh  
na „Zřízení pracovní pozice referent pro přípravu města Beroun na klimatickou změnu se 
zřízením v rámci odboru majetku města“, podobně jako ji zřídilo město Litoměřice, a citoval ho: 
„Navrhl, aby tento návrh zastupitelstvu města podal přímo finanční výbor, neboť jej nestihl 
podat v řádném termínu osobně.“  
Mgr. Voldán uvedl, že to tak nebylo. Vysvětlil úkoly finančního výboru dle metodického pokynu 
ministerstva vnitra, kde je uvedeno, že finanční výbor má včetně kontrolní funkce i iniciační 
funkce. Uvedl, že město toto nemá konkretizováno, proto se domnívá, že má právo 
prostřednictvím finančního výboru podávat návrhy zastupitelstvu. Tak, jak je to napsáno, se cítí 
krácen ve svých právech. Ve výboru se dohodli, že návrh nebude podán. Nesouhlasí však s tím, 
že podávat návrh není v kompetencích finančního výboru. 
RNDr. Chalupová uvedla, že návrh hovoří o tom, že by se měla zřízena pracovní pozice, což 
vyžaduje změnu organizačního řádu. Toto je v kompetenci rady města.  
Mgr. Voldán kvitoval, že ve výboru se shodli na tom, že návrh je neúplný. Měl by zároveň 
předložit, jaké úspory to městu Litoměřice přineslo, v čem jsou podobnosti a jaké náklady to pro 
město Litoměřice znamenalo. S tím vyjádřil souhlas, ale nechápe, proč to tedy není v tomto 
smyslu uvedeno v zápisu ze schůze finančního výboru.  
 
RNDr. Chalupová vyzvala k reakci předsedu finančního výboru Ing. Burkerta. 
Ing. Burkert informoval o postupu tvorby zápisu od konceptu po finální zápis. Uvedl, že  
pro finanční výbor by byly zajímavé příjmové a výdajové položky a dopady pro město Beroun, 
nikoli Litoměřice. 
RNDr. Chalupová shrnula stav a vyzvala Ing. Voldána a Ing. Burkerta, aby si věc vyjasnili  
ve finančním výboru. 
 
Usnesení č. 48/2020 
Zastupitelstvo města Beroun bere na vědomí zápis č. 1/2020 ze zasedání finančního výboru 
konaného dne 11. 6. 2020.  
Výsledek hlasování: pro – 19, proti – 0, zdržel se – 0,  
Usnesení bylo přijato jednomyslně. 

 
 

26) Různé 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
 

Starostka RNDr. Chalupová vyzvala zastupitele k diskuzi. 
 
Diskuze zastupitelů 
 
Pan Míka se dotázal na stav rekonstrukce bazénu na sídlišti, zda bude otevřený v přislíbeném 
termínu. 
Místostarosta Ing. Mišina uvedl, že bazén se napouští, stavba by měla být předána koncem června, 
začne zkušební provoz, zda veškerá zařízení fungují správně, včetně dávkování chlóru. Budou 
prováděny testy a pokud vše půjde dobře, bazén se otevře v druhé polovině července. 
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Pan Míka se dotázal na rozkopané chodníky Švermovy ulice, upozornil na přípojky („Antoníčky“) a 
dále se dotázal, zda bude letos provedena oprava Švermovy ulice. 
Místostarosta Ing. Mišina uvedl, že situaci řeší odbor dopravy. Firma, která provádí nové vedení 
plynu, rozkopala chodníky bez označení, řeší se pokuta. K rekonstrukci Švermovy ulice uvedl, že 
letos bude provedena oprava části ulice od Košťálkovy až po ulici Ke Koupališti.  
 
Pan Míka se dotázal, kdy budou toalety u medvědária.  
Ing. Ureš, vedoucí odboru majetku a investic odpověděl, že budou do 30. září. 
Ing. Mišina doplnil, že byl problém s elektropřípojkou. 
 
Pan Míka se dotázal, kdy budou v provozu sdílená elektrokola. 
Místostarosta Mgr. Tomčo uvedl, že některé práce od subdodavatelů se zpozdily, nyní jsou stavební 
práce hotovy. Nyní probíhá legislativní proces s ČEZem. Odhad zprovoznění je s příslibem 
společnosti ČEZ do půlky července. 
 
Pan Míka se dotázal, jak pokročila jednání s firmou AVE. 
Starostka RNDr. Chalupová informovala, že jednání s AVE jsou před shodou, po třetím rozboru 
smlouvy vyplynulo, že jakékoli další zužování smlouvy město staví do pozice, kdy by mohlo dojít  
ke stíhání ve věci porušení veřejné zakázky. Je možno vydělit určité činnosti, ale vzhledem k osmi 
dodatkům smlouvy velký prostor není. Ostatní bude provozovat AVE s tím, že jakási zkušební doba 
bude do příštího března. Uvedla, že AVE se nyní snaží. Požadavky dle harmonogramu, který se tvoří 
v zimě, se upravují dle aktuálního stavu  
a práce se operativně provádějí. Uvedla, že k dnešnímu dni by tráva měla být posekána. 
Na to reagovala Mgr. Chocová s tím, že v Hlinkách je tráva vysoká. 
Starostka RNDr. Chalupová přislíbila, že na to ředitele AVE při jednání 18.6. upozorní. Uvedla, že 
AVE se snaží pracovat mnohem lépe, řeší operativně potřeby města. Dále uvedla, že hlavní provozní 
technik je již občan města Beroun. 
Mgr. Tomčo doplnil, že AVE přijalo několik personálních opatření.  
Pan Míka vyzval k důslednosti při jednání o požadavcích. 
Mgr. Voldán se vyjádřil ve prospěch AVE ohledně sekání trávníků, zlepšili se, provádějí mozaikovou 
seč z pohledem na ekologii a biodiverzitu to dělají lépe.  
Mgr. Zálom uvedl, že poslední sekání dopadlo pěkně. Uvedl, že i on komunikoval s paní starostkou  
a s AVE. 
 
Pan Míka vyjádřil poděkování podnikatelů za odpuštění nájmů podnikatelům ve vztahu k opatřením 
proti šíření koronaviru.  
Starostka RNDr. Chalupová uvedla, že město má málo nájemců. Tímto opatřením chtělo a mohlo 
město dát příklad i dalším pronajímatelům. 
 
Mgr. Zálom sdělil, že ví, že proběhlo jednání mezi vedením města a zmocněncem majitele pozemků 
na Lištici ohledně skládky. Uvedl, že 4. září bude probíhat další jednání na okresním soudu, kam byl 
spor vrácen. Zeptal se, jestli je ve věci nějaký posun nebo jestli došlo k nějaké domluvě. Uvedl, že by 
nebylo od věci zřídit pracovní skupinu napříč politickým spektrem a pokusit se konečně najít nějaké 
schůdné řešení. 
Starostka RNDr. Chalupová uvedla, že Nejvyšší soud vydal rozsudek, závěr musí projednat okresní 
soud. Vyšlo najevo, že pan Šebela není majitelem pozemků, na kterých se nachází skládka. Nyní 
jsme nepravomocně vědomi toho, že pan Šebela není majitelem, tudíž uvažovat o odškodnění je 
jako dát někomu část městského majetku. Můžeme postupovat dle toho, k čemu nás odsoudí soud. 
Případná dohoda je rozhodnutím každého zastupitele. 
K návrhu na vytvoření pracovní skupiny Mgr. Zálom sdělil, že by měl vzejít od vedení města, nikoliv 
od opozice. 
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Ing. Mišina poznamenal, že město má ve věci soudního sporu právního zástupce, který věc řeší. 
Připomněl Mgr. Zálomovi, že se nikdy nezeptal právního zástupce ani vedení města na stav věci, 
nezjistil si dokumenty, které jsou k dispozici. Dotázal se, v čím zájmu nyní mluví.  
Mgr. Zálom uvedl, že jedná v zájmu města. Dokumenty má k dispozici, může dojít k jejich 
porovnání. Uvedl, že chtěl ušetřit městu potíže, které ho možná čekají. 
Starostka RNDr. Chalupová uvedla, že námět bere vážně a projedná ho ve vedení města. Hlasovat  
o založení skupiny je předčasné. 
Mgr. Kůs se zeptal pana Záloma, zda zpochybňuje rozsudek Nejvyššího soudu nebo se s ním 
ztotožňuje ve smyslu toho, že nejvyšší soud rozhodl, že pozemky nejsou pana Šebely. Nyní záleží  
na rozhodnutí okresního soudu. Zopakoval dotaz Mgr. Zálomovi „za koho vlastně kope“. Vyjádřil 
souhlas s paní starostkou, že se o věci musí ve vedení města a v radě města poradit. Každopádně je 
na soudu, aby stanovil povinnost. Dále jsou právní možnosti, např. odvolání. Zastupitelé ručí svým 
majetkem, nelze licitovat kvůli politickým efektům. 
Mgr. Zálom vyjádřil názor, že je překvapivé, že na jakýkoliv návrh či kritiku opozice reaguje útočně, 
nepřátelsky. Dále sdělil, že není právník, vytváří si názor a rozhoduje se na základě svých znalostí  
a dokumentů, které si nastudoval. Podle jeho názoru soud neměl pravdu.  
 
Mgr. Voldán se dotázal na vývoj ohledně změny územního plánu, ke kterému bylo plánováno 
společné jednání komise pro územní plánování a komise výstavby, a ke kterému nakonec nedošlo. 
Dotázal se, zda bude nějaké společné jednání, případně zda by bylo možné do komise územního 
plánování někoho donominovat z komise výstavby. 
Místostarosta Mgr. Tomčo sdělil, že návrhů k projednání je mnoho, momentálně je projednána 
zhruba polovina návrhů. Ke společnému jednání s komisí výstavby uvedl, že by mohlo navazovat  
po projednání všech návrhů. 
Ing. Mastná informovala o projednávání podaných návrhů. Předsedové komisí se mohou 
dohodnout o společném projednání. Velký problém je však najít společný termín vyhovující všem. 
Předseda komise výstavby si může vyžádat materiály, po jejich projednání se mohou výstupy z obou 
komisí dát dohromady. 
Starostka RNDr. Chalupová připomněla, že nositelem změn je komise pro územní plán. Uvedla, že 
kdokoli ze zastupitelů může po dohodě nahlédnout do materiálů na odboru územního plánování. 
Mgr. Voldán požádal o vysvětlení procesu přípravy územního plánu. 
Ing. arch. Vilhelmová vysvětlila celý proces změny územního plánu, včetně schvalování 
zastupitelstvem města.  
Mgr. Voldán se dotázal na termín platnosti změn.  
Ing. arch. Vilhelmová odpověděla, že cílem je mít hotovo do konce roku 2021, protože na to 
navazují termíny na zpracování územních studií. 
 
Mgr. Šimon poděkoval krizovému štábu města Beroun a ostatním jen občanům, ale i podnikatelům 
za podporu, dezinfekce a ochranné pomůcky pro Domov seniorů TGM v době koronaviru. Dále 
poděkoval řediteli MKC, panu Veselému a panu Dolejšovi za zorganizování veřejného venkovního 
koncertu jako poděkování pro zaměstnance a klienty domova. 
Mgr. Kůs navázal připomínkou, že do konce června se mohou podávat návrhy na udělení Ceny 
města. Lze nominovat někoho, kdo se výjimečným způsobem podílel na likvidaci následků 
koronaviru. 
 
Ing. Burkert veřejně poděkoval Ing. Kleknerovi za dlouholetou činnost ve finančním výboru. Uvedl, 
že si jeho práce velice váží, byl to člověk na svém místě. 
 
Mgr. Voldán se dotázal, jestli by bylo možné donominovat někoho do komise pro územní plán. 
Starostka RNDr. Chalupová uvedla, že se někdo určitě donominuje. Od začátku mezi členy chybí 
architekt urbanista, místo je drženo pro něj. 
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Diskuze veřejnosti 
 
Mgr. Petra Zavadilová, ředitelka Domu dětí a mládeže v Berouně 
Uvedla, že z této pozice, v návaznosti na minulé zasedání zastupitelstva je donucena reagovat. 
Sdělila, že za organizaci požaduje od pana Záloma veřejnou omluvu za to, že je nazval parazity.  
Pro každého zastupitele připravila složku o tom, co subjekt pro Beroun dělá. Myslí se, že to není 
málo. Od města Beroun dostává cca 50 tis. ročně na základě žádosti o dotaci. Myslí si, že nazvat 
někoho parazitem je dost hloupé. Uvedla, že po telefonu osobně požádala pana Záloma aby přišel, 
pozvala ho, stejně tak jako pozvala všechny ostatní, aby se přišli podívat, co vše pro děti a 
příspěvkové organizace města Beroun dělají.  
Donesené materiály zanechala k dispozici na stole v jednacím sále.  
 
Starostka RNDr. Chalupová poděkovala za vystoupení a materiály a vyzvala pana Záloma k reakci. 
Mgr. Zálom uvedl, že spolu jednali na základě události, kdy DDM instaloval začátkem roku na svoji 
budovu agresivní reklamu, která svítila lidem do oken, ti si stěžovali. Uvedl, že v dané lokalitě bydlí. 
Zda světelná reklama odpovídala, či odporovala hygienickým předpisům, nemá nic společného 
s tím, co organizace dělá. Nešlo mu o činnost, šlo mu o to, aby reklama přestala svítit lidem  
do oken. Pokud by si takovou reklamu pořídil podnikatelský subjekt, město by to netolerovalo. 
Požadoval stejný přístup pro všechny. 
Ohledně slova paraziti uvedl, že je rád, že toto slovo použil a toto téma otevřel. Nemá nic proti 
organizaci ani proti tomu, co dělají. Každá organizace toho druhu dělá spoustu prospěšných věcí. 
Pokud myslel slovo parazit, myslel podstatu příspěvkových organizací, jakožto typu instituce. Žádné 
rozbory si nepřipravil, ale věnoval se tématu přes své publikační kanály. Jeden z důvodů proč pojem 
použil je, že tento druh instituce používá veřejné peníze a zároveň si za rukojmí bere ty, kterým 
poskytuje svoje služby. Vytváří nekalou konkurenci komerčnímu subjektům, které by je mohly 
poskytovat. Uvedl, že je to komplexní problém celého politicko-ekonomického systému. 
Příspěvkové organizace jako princip jsou pozůstatkem totalitního konceptu veřejné organizace, oni 
prorostli do současného politicko-ekonomického systému. Šlo o vyjádření jeho politického názoru 
na určitou politicko-ekonomickou skutečnost. 
 
Starostka RNDr. Chalupová se dotázala paní Zavadilové, zda toto považuje za satisfakci. 
Mgr. Zavadilová konstatovala, že urazil všechny ředitele příspěvkových organizací, stejně tak 
Městskou policii a ostatní složky, které jsou příspěvkové organizace státu. Primárně napadá vše 
kvůli tomu, že subjekty čerpají státní peníze, tím pádem napadá i město Beroun, které žije 
z daňových příspěvků. Uvedla, že pan Zálom jen kritizuje, k ničemu nepodá konstruktivní nápad, 
podnět. 
Mgr. Kůs se přihlásil s technickou poznámkou. Uvedl, že se plně se ztotožňuje s tím, co řekla. Dnes 
se přes 2 hodiny mluvilo o situaci v MŠ Závodí. Dle jeho názoru si pan Zálom dělá politickou 
kampaň. Připomněl, že všechny naše školy jsou též příspěvkové organizace.  
Starostka RNDr. Chalupová ukončila diskuzi na toto téma. 
Mgr. Zálom uvedl, že se zde diskvalifikuje celý jeden ideologický směr, který se jmenuje 
libertarianismus. Nejlepší ekonomové 20. stol. byli zastánci tohoto systému. Své vystoupení ukončil 
citátem ekonoma Ludviga von Misese „You are all painch of socialist“. 
Starostka RNDr. Chalupová ukončila diskuzi. 
 
 
 

27) Dotazy, připomínky, podněty 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
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Dotazy, připomínky a podněty byly projednány v předcházející diskuzi.  
 
 

28) Závěr 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 
Starostka RNDr. Chalupová  
- Sdělila, že už byl vyčerpán veškerý program a invence. 
- Poděkovala za konstruktivní přístup ve většině času. 
- Avizovala konání dalšího zastupitelstva 16. září 2020. 
- Popřála všem hezké prázdniny. 
- Zasedání zastupitelstva ukončila v 20.50 hodin. 

 
 
RNDr. Soňa Chalupová 
starostka města Beroun 
 
 
 
 
 
Zapsala: Leona Pinkasová      V Berouně dne 25. 6. 2020 
 
 
 
Diskuze byla zaznamenána stručnou formou.  
S plným zněním diskuze se lze seznámit v archivu videopřenosů na webových stránkách města. 
 
 
 
 
Ověřili: Mgr. Emil Šnaidauf    ….…………………………………. 
 
 
 

Mgr. Adam Voldán   ……….……………………………. 


